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PROTOKÓŁ NR 1/2019 
z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 24.01.2019 r. 

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 protokołu). 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Budżet obywatelski 2020. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian 

budżetu w okresie międzysesyjnym. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie protokołu Nr 12/2018  z posiedzenia komisji w dniu 13.12.2018 r.  

 
 
Przewodniczący komisji Edward Andrejczuk otworzył posiedzenie Komisji Finansów. Przywitał wszystkich 
przybyłych na posiedzenie. Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie. Zapytał radnych o ewentualne uwagi do porządku posiedzenia. 
 
Komisja przyjęła porządek posiedzenia przez aklamację. 
 
 
Ad 1 
 
Do tematu budżetu obywatelskiego na 2020 rok wprowadził Naczelnik Wydziału Komunikacji 
Społecznej Adam Kondla.  
 
O godz. 16.05 przyszła spóźniona radna Krystyna Wróbel.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji radni przyjęli następujące wnioski i stanowisko: 
 
Wniosek 1 
Komisja Finansów wnioskuje do Burmistrza Miasta o przedstawienie wariantowych rozwiązań 
zmniejszenia ilości okręgów konsultacyjnych w części starobieruńskiej. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja większością głosów przyjęła wniosek. 
 
 
Wniosek 2 
Komisja Finansów wnioskuje do Burmistrza Miasta o przedstawienie analizy możliwości zmniejszenia 
ilości okręgów konsultacyjnych w budżecie obywatelskim w całym mieście. 
 

za – 5 głosów  przeciw – 2 głos  wstrzym. – 2 głosów 

 
Komisja większością głosów przyjęła wniosek. 
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Wniosek 3 
Komisja Finansów wnioskuje do Burmistrza Miasta, by w sytuacji, gdy kwota w danym okręgu nie 
została w całości wykorzystana na zadanie, które utrzymało największą liczbę głosów, pozostała część 
kwoty mogła być wykorzystana na kolejny projekt, jeśli jego realizacja może być w części wykonana. 
 

za – 4 głosy  przeciw – 5 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja nie przyjęła wniosku. 
 
 
O godz. 17:40 posiedzenie komisji opuściła radna Barbara Panek-Bryła. 
  
 
Wniosek 4 
Komisja Finansów wnioskuje do Burmistrza Miasta o podwyższenie kwoty budżetu obywatelskiego 
do kwoty 900 tys. zł., z proporcjonalnym podziałem kwoty. 
 

za – 5 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. –   głosów 

 
Komisja większością głosów przyjęła wniosek. 
 
 
Stanowisko 1 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje zasady i tryb przeprowadzenia konsultacji społecznych 
w sprawie budżetu obywatelskiego, z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków.  
 

za – 3 głosy  przeciw – 4 głosy  wstrzym. – 5 głosów 

 
Komisja większością głosów przyjęła stanowisko. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący komisji poinformował, że radni nie otrzymali projektów uchwał do zaopiniowania.  
 
 
Ad 3 
 
Temat bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz zarządzeń Burmistrza w sprawie zmian budżetu 
w okresie międzysesyjnym szczegółowo przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
Stanowisko 2 
Komisja Finansów zapoznała się z informacją o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz 
o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian budżetu w okresie międzysesyjnym. 

za – 7 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja większością głosów przyjęła stanowisko. 
 
 
Radny Piotr Świerkosz zwrócił się o ponowne przeprowadzenie głosowania.  
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Radny Marcin Nyga zgłosił wniosek formalny o reasumpcję głosowania.  
 
Wniosek formalny o ponowne przeprowadzenie głosowania. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.. 
 
 
Stanowisko 2 
Komisja Finansów zapoznała się z informacją o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz 
o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian budżetu w okresie międzysesyjnym. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
 
 
Ad 4 
 

a) Pismo Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do programu Najwyższa Jakość Quality 
International organizowanego przez Forum Biznesu, pod patronatem Polskiej Agencji 
Rozwoju Przedsiębiorczości, Polskiego Komitetu Normalizacyjnego oraz Uniwersytetu 
Ekonomicznego w Krakowie 

 
Po przeprowadzonej dyskusji radni przyjęli następujące stanowisko: 
 
Stanowisko 3 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje udział Miasta Bierunia w konkursie Najwyższa Jakość Quality 
International. 
 

za – 2 głosy  przeciw – 4 głosy  wstrzym. – 2 głosy 

 
Stanowisko nie uzyskało wymaganej większości. 
 
 
Ad 5 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół nr 11/2018 z posiedzenia komisji, które 
odbyło się w dniu 13.12.2018 r.: 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Przewodniczący komisji zakończył posiedzenie Komisji Finansów.  
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Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Magdalena Kuźbińska       

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów   
 
 
 

Edward Andrejczuk 


